



ARISTOTLE
UNIVERSITY OF
THESSALONIKI



RENEWAL

**of the Memorandum of Understanding
between
ARISTOTLE UNIVERSITY OF THESSALONIKI, GREECE
and
SOUTHWEST JIAOTONG UNIVERSITY, CHINA**

The contracting parties 1) Professor DIMITRIOS S.KOVEOS, Rector of the Aristotle University of Thessaloniki, Greece and 2) Professor YAN XUEDONG, President of Southwest Jiaotong University, People's Republic of China, acting as representatives of the aforementioned Universities, agreed on the following:

This Memorandum of Understanding, signed initially in the year 2017 between the two Universities and renewed in 2020, is now renewed for another five-year period. This contract is in force immediately after the authorized representatives of both Universities have signed it.

This Renewal pertains to all the conditions of the original MoU.

In confirmation of the Renewal of MoU this document is composed in two (2) exact copies in English and is signed by the contracting parties.

For the
ARISTOTLE UNIVERSITY
OF THESSALONIKI
The Rector

Professor DIMITRIOS S. KOVEOS

Thessaloniki, 28.11.2023

For the
SOUTHWEST JIAOTONG
UNIVERSITY
The President

Professor YAN XUEDONG

Chengdu, 22.12.2023



塞萨洛尼基
亚里士多德大学



希腊塞萨洛尼基亚里士多德大学与中国西南交通大学谅解备忘录续签

缔约双方 1) 希腊塞萨洛尼基亚里士多德大学校长 DIMITRIOS S. KOVEOS 教授和 2) 中国西南交通大学校长闫学东教授，作为上述大学代表，达成如下协议：

本谅解备忘录最初由两所大学于 2017 年签署，并于 2020 年续签，现再次续签五年。本合同在两所大学的授权代表签字后立即生效。

本次续签适用于原谅解备忘录的所有条件。

为确认谅解备忘录的续签，本文件一式两份，采用英语书写，由缔约双方签署。

塞萨洛尼基亚里士多德大学
校长

西南交通大学
校长



DIMITRIOS S. KOVEOS 教授

闫学东教授

塞萨洛尼基，2023 年 11 月 28 日

成都，22/12/2023